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封面：海鸟人工招引是一种基于海鸟繁殖习性并借助人工方法恢复受胁海鸟种群数量及其栖息地的技术，目前在世零号挚
得到了广泛应用。周晓等(见本期364．37l页)对海鸟人工招引和恢复技术及其应用进行了综述分析。图示在浙江沿海岛屿人

工招引的中华凤头燕鸥(砌a肠酣P淞6PMs据f胛f)、大凤头燕鸥(z 6P，2乒i)和小风头燕鸥(z 6P以肜膪咒s妇)混合繁殖群及招引区。中华

风头燕鸥被世界自然保护联盟(IUCN)列为极危(CR)物种。(照片提供者：洪崇航)
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Cover Illustration：The tecllIliques of active seabird restorations aim to restore seabird populations and expalld their habitats

恤ough me anificial methods，which have been successmlly adopted woddwide．zhou et al(for details see pages 36z卜_37 1 of this
issue)review the tecllniques of seabird active restoration and their applications．The picture shows a mixed breeding colony of tlle

Chinese crested tem(砀口肠JJ8淞6e朋s把加f)，the greater crested tems(Z 6P曙if)and the 1esser crested tem(F 6P醒口2P胛sf)at a
restoration island off ZhejiaIlg coast．The Chinese crested tem is 1isted as a Critically Endangered(CR)species bv IUCN．
门Photographed bv Chonghang Hong)
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